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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГРАД РУДОЗЕМ, ОБЛАСТ СМОЛЯН 
 тел: 0306/99214; факс: 0306/99141; e-mail: obsrud@abv.bg;  

obs@rudozem.bg 

 

 

П Р О Т О К О Л   № 53                                                                                        

 

 

На 18.05.2023 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя петдесет и третото 

редовно заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир Янков.  

Съгласно присъствения списък: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ПРИСЪСТВА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ОТСЪСТВА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ПРИСЪСТВА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ПРИСЪСТВА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ПРИСЪСТВА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ПРИСЪСТВА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ПРИСЪСТВА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ПРИСЪСТВА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ПРИСЪСТВА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ОТСЪСТВА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ПРИСЪСТВА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ПРИСЪСТВА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ОТСЪСТВА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ОТСЪСТВА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ОТСЪСТВА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ПРИСЪСТВА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ПРИСЪСТВА 
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Д-р Янков: „Уважаеми колеги, добре дошли на всички! По присъствен списък сме 

дванадесет общински съветници. Кворум имаме. И за това и на основание чл.25 от 

ЗМСМА и чл.64 и чл.65, ал. 1 от нашия правилник, откривам днешното извънредно 

заседание петдесет и трето на Общински съвет – Рудозем.  

По предварително раздаденият Ви дневен ред се състои от пет точки. Ще си позволя 

и в комисиите е разгледано, надявам се ще получи Вашата подкрепа, от мое име е 

входирана докладна записка, която касае лабораторията. И от страна на г-н Кмета на 

общината имаме още две допълнителни докладни, които са: 

Ви предложа да включим още една допълнителна като двадесет и първа. А именно 

тя Ви е оставена пред Вас като докладна: 

Актуализация-допълнение на Инвестиционната програма на Община Рудозем за 

2023г. и извършване на текущи ремонти на ул. “Хан Аспарух“ гр. Рудозем 

        Получено писмо от Министерство на финансите за откриване на процедура за 

финансово оздравяване.  

Комисиите, които заседаваха преди това са разгледали докладните. Надявам се, че 

ще подкрепите тяхното входиране в днешния дневен ред. Правя конкретно предложение с 

една допълнителна уговорка ще помоля за разбиране ако случайно успеем да я вкараме в 

дневния ред моята докладна записка, която е за освобождаване на д-р Чучуранова да мине 

като първа точка, тъй като сред нас е и д-р Даракчиева , с която имаме разговор да поеме 

нейните функции. За да не стои до края на нашето заседание. Ако разбира се желае може 

и да остане. Тя винаги е добре дошла! 

Уважаеми колеги, ще предложа на Вашето внимание първо включването на тази 

докладна записка като точка първа направо. И след това всички останали със същата 

номерация като първа точка която беше в предварително раздадения Ви дневен ред  ще 

мине като шеста точка: Приемане на отчет за изпълнение на бюджета. И включването 

на другите две допълнителни точки. 

 

Уважаеми колеги, който е съгласен, моля, да гласува с вдигане на ръка! 

Общ брой общински съветници: 17 

Присъствали:12 

Гласували:12 

За: 12 

Против: 0 

Въздържали се: 0 

 

  

Д-р Янков: „ С 12„за“ днешният дневния ред е приет.  

Заседанието се проведе при следния:  

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

 

1. Освобождаване на д-р Ангелина Илиева Чучуранова-Келбечева от длъжността 

управител на „Самостоятелна медико-диагностична лаборатория Рудозем“ ЕООД. /Вх. 

№88/18.05.2023 г./ 

Докл.: Председател на Общински съвет-Рудозем 

 

2.  Даване на съгласие за придобиване на безвъзмездно и безсрочно право на строеж 

върху поземлен имот с пл. № 149, по плана на с. Сопота, общ. Рудозем за изграждане на 

подпорна стена свързана с обект: „Аварийно възстановяване на свлечен участък на 
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главната улица в с. Сопота” – II – ри етап, община Рудозем, обл. Смолян /Вх.№ 

82/12.05.2023 г./  

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

  3.  Отдаване под наем на имот – публична общинска собственост.  /Вх.№ 81/24.04.2023 

г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

4. Отстъпване право на строеж върху общински имоти с идентификатор 63207.502.259 

и 63207.502.258, за който са отредени съответно УПИ VІІІ, кв.44 и УПИ ІХ, кв.44  по 

плана на гр. Рудозем за изграждане на енергиен обект /Вх.№ 83/12.05.2023 г./ 

  

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

5. Допълнение на Годишната програма за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Рудозем за 2023 г. /Вх. №84/15.05.2023 г./ 

 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

 

6. Приемане на отчета за изпълнение  на бюджета на Община Рудозем за периода 

01.01.2022 г. -  31.12.2022 г. /Вх. №80/12.05.2023 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

7. Актуализация-допълнение на Инвестиционната програма на Община Рудозем за 

2023г. и извършване на текущи ремонти на ул.“Хан Аспарух“ гр.Рудозем/Вх. 

№87/18.05.2023 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

8. Получено писмо от Министерство на финансите за откриване на процедура за 

финансово оздравяване. /Вх. №89/18.05.2023 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

 

По първа точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към неговото осъществяване. Колеги, от доста време д-р 

Чучуранова в личен план към мен се е обръщала с молба да бъде освободена, тъй като 

среща вече трудности в заеманата от нея длъжност . Аз лично си признавам, че малко така 

подходихме в случая несериозно. Но дойде момента, в който тя депозира писмена молба 

до мен като председател на Общински съвет и съответно да бъде освободена от 

длъжността управител като е посочила и дата 01 шести месец. За това си позволявам 

много ни е важно това нещо да го коментираме сега и да се включи в днешното заседание.  

Тъй като с д-р Даракчиева е разговарял кмета. Тя е гост на днешното заседание и 

преди да продължим тъй като пропускам нека да гласуваме и участието на гости на 

днешното заседание да вземат участие при обсъждане на дневния ред. Моля, който е 

съгласен да гласува с вдигане на ръка. 

Общ брой съветници:17 

http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-134%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%A3%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%20%D0%BD%D0%B0%20%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%20%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82.pdf
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-134%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%A3%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%20%D0%BD%D0%B0%20%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%20%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/46/6.%20Dokladna%20206%2025-00-136%20%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0%20%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B2.%20%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%20%D0%96%D0%B0%D1%80%20%D0%B5%D0%BE%D0%BE%D0%B4%20(1).pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2023/Sesia%2053/4.%20%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0%2025-00-60%20%D0%94%D0%9E%D0%9A%D0%9B%D0%90%D0%94%D0%9D%D0%90%20%D1%84%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%82%D0%B0%D0%B8%D1%86%D0%B8%20%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%B0.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2023/Sesia%2053/4.%20%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0%2025-00-60%20%D0%94%D0%9E%D0%9A%D0%9B%D0%90%D0%94%D0%9D%D0%90%20%D1%84%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%82%D0%B0%D0%B8%D1%86%D0%B8%20%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%B0.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2023/Sesia%2053/4.%20%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0%2025-00-60%20%D0%94%D0%9E%D0%9A%D0%9B%D0%90%D0%94%D0%9D%D0%90%20%D1%84%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%82%D0%B0%D0%B8%D1%86%D0%B8%20%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%B0.pdf
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1931
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1931
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Присъствали: 12 

Гласували: 12 

За: 12 

Против:0 

Въздържали се:0  

Благодаря Ви, колеги с 12”За”  се приема.  

 

 

Д-р Янков: „Ако искате да кажете Вие д-р Даракчиева? Заповядайте!“ 

Д-р Даракчиева: „Какво да кажа? Да, разбрах, че д-р Чучуранова има проблеми. Тя 

даже се извинява. Тя е поканена да присъства на днешното заседание, но не може да 

дойде защото не се чувства добре. Разговаряли сме с нея. Какво да кажа? Ще продължим 

да развиваме дейността на дружеството, нали, в мое лице. Ще положа усилия нещата да 

продължат. Ако може нещо да надградим и направим допълнително да бъдем от полза на 

гражданите на общината. Какво да кажа друго? Ще работим в съответствие с правилата за 

добра практика, както и до сега. Двата медицински стандарта Образна диагностика и 

клинична лаборатория.“ 

Д-р Янков: „Добре! Освен в личен план аз Ви благодаря за това, че се нагърбвате с 

тази задача да станете наш управител на търговското ни дружество, за да може да 

продължи работата. Г-н Кмета иска думата. Заповядайте, г-н Кмете!“ 

Д-р Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Аз преди всичко, макар и задочно 

искам да изкажа сърдечни благодарности и ще ги изкажа и утре, когато имаме 

възможност и се видим на д-р Чучуранова за това, че тя ни спаси в много тежък момент. 

Тогава когато лабораторията беше пред затваряне поради липса на специалист, който да 

отговаря на условията, за да стане управител и достатъчно дълго време беше на чело, 

мисля, че ние й дължим само едни сериозни благодарности от името и на Общински съвет 

и на администрацията и на цялото общество. Бяхме в очакване тя днес да се присъедини, 

за да можем лично да й благодарим. Но в крайна сметка мисля, че здравословното й 

състояние е по-важно от всичко друго. Така, че още веднъж задочно благодарности за 

нейната упорита и всеотдайна работа и на добър час ако Общинския съвет подкрепи д-р 

Даракчиева., на която също искам да благодаря за това, че поема такъв ангажимент. 

Паралелно с това възникват въпроси, за които искам да информирам Общинския съвет. 

Най-вероятно ще се наложи още през следващата седмица да инициираме надграждане, 

както каза д-р Даракчиева, а именно дигитализация на рентгена защото трябва да имаме 

възможност да изпращаме направените снимки да бъдат разчитани от друг специалист, 

който не е на разположение. До момента, в който успеем да си осигурим рентгенолог на 

място. Това ще е свързано с някакви финансови средства, но мисля, че д-р Даракчиева ще 

трябва да проведе малко разговори в качеството й вече на бъдещ управител с фирмите 

доставчици и нашата подкрепа ще я има. Предполагам няма коментар по темата, за да 

може да продължи да функционира лабораторията. Става въпрос за дигитализация с един 

сензор, който ще струва нещо от порядъка на 10 000 лв. и някакви софтуери там, за да 

може да свърши това, което коментирахме и да могат да изпращат снимките и някой 

някъде да ги разчита и да ги връща обратно. Благодаря, г-н председател!“ 
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Д-р Янков: „Аз благодаря! Аз също се присъединявам към думите на г-н кмета и 

моите благодарности разбира се към д-р Чучуранова за нейното дело до тук! И съответно 

благодарности към д-р Даракчиева за това, че отново в тежък за нас момент труден тя 

поема управлението на лабораторията. Надявам се да срещне подкрепата на всички 

колеги, които са тук днес на заседанието! Ще имаме ли колеги въпроси по така 

направените предложения по точка първа да станат предложения на точка първа на 

днешното заседание.  

Тъй като не виждам. Ще преминаваме в режим на поименно гласуване с така 

направените проектопредложения по точка първа да станат решения като в точка трета – 

избира за временно изпълняващ длъжността – управител на дружеството на „Медико-

диагностична лаборатория – Рудозем “ЕООД – д-р Милена Костадинова Даракчиева. 

Направо с така направеното предложение, уважаеми колеги, ще преминем…Г-н Сираков 

иска думата, заповядайте!“ 

Г-н Иво Сираков: „Първо трябва да освободиме стария управител тогава новия!“ 

Д-р Пехливанов му поясни: „Това е проекторешение с много точки.“ 

Д-р Янков: „Тъй като колеги, в предварително изпратената Ви докладна само на 

точка трета стои празно на д-р Даракчиева. А иначе освобождаването на д-р Чучуранова 

си стои. Или проектопредложението с освобождава по взаимно съгласие д-р Чучуранова. 

Упълномощава кмета да прекрати досегашния управител и да сключи договор с нови. 

Избираме за временно изпълняващ длъжността д-р Милена Костадинова Даракчиева. 

Отново упълномощава кмета да сключи вече договор за управление.  

Определя месечното възнаграждение с три минимални работни заплати. Такова 

беше досегашното на д-р Чучуранова. И задължава новия управител да организира 

вписването и на промените в Търговския регистър.  

Уважаеми колеги, в режим на поименно гласуване с така поименно направеното 

предложение по точка трета да четем д-р Милена Костадинова Даракчиева. 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 12  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

   Благодаря Ви, колеги! С 12 «за» решението се приема! 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 484 

 

Относно: Освобождаване на д-р Ангелина Илиева Чучуранова-Келбечева от длъжността 

управител на „Самостоятелна медико-диагностична лаборатория Рудозем“ ЕООД  

Общински съвет – град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

88/18.05.2023 г., предложена от председателя на Общински съвет – Рудозем – д-р 

Владимир Антонов Янкодв и на основание чл. 21. ап. 1, т. 9 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 137,ал. 1, т. 5. и чл. 147, ал. 1 и ал. 2 от 

Търговския закон, във връзка с чл. 24, aл.. 1, т. 2 от Закона за публичните предприятия, чл. 

70. ал. 2 и чл. 65, aл. 1 от Правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия 

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

1. Освобождава по взаимно съгласие д-р Ангелина Илиева Чучуранова — Келбечева, с 

ЕГН 5102164650 от длъжността управител на "Самостоятелна медико-диагностична 

лаборатория Рудозем" ЕООД, с ЕИК 201465118. като освобождава от отговорност същата 

за периода на управление на дружеството. 

2. Упълномощава Кмета на Община Рудозем да прекрати с досегашния управител 

Договора за управление на дружеството, считано от вписването на освобождаването в 

Търговския регистър при Агенцията по вписванията. 

3. Избира за временно изпълняващ длъжността управител на дружеството "Самостоятелна 

медико-диагностична лаборатория Рудозем" ЕООД, с ЕИК 201465118 – д-р Милена 

Костадинова Даракчиева с ЕГН: 7003086130 за срок до провеждане на конкурс за заемане 

на длъжността по реда на Наредба № 9 от 26 юни 2000 г. за условията и реда за провеждане 

на конкурси за възлагане на управлението на лечебни заведения по Закона за лечебните 

заведения. 

4. Упълномощава Кмета на община Рудозем да сключи с новоизбрания управител Договор 

за управление на дружеството. 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ЗА 
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5. Определя месечно възнаграждение на управителя в размер на 3/три/ минимални работни 

заплати, което да бъде за сметка на дружеството. 

6.3адължава новоизбрания управител на «Самостоятелна медико-диагностична 

лаборатория Рудозем» ЕООД да организира вписването на промените в управлението 

на дружеството в Търговския регистър при Агенцията по вписванията, като за целта се 

подаде заявление, ведно с приложенията към същото. 

 

Д-р Янков: «Да честитим на новия управител и да пожелаем разбира се взаимен успех 

на начинанието от тук насетне!» 

    

По втора точка от дневния ред   

 

                                            

Д-р Янков: „Уважаеми колеги, продължаваме по дневния ред на днешното 

заседание. Във точка втора – Даване на съгласие за придобиване на безсрочно право на строеж. 

Докладната е разглеждана в комисиите. С положително становище. Няма отбелязани въпроси. 
Колеги, ще имаме ли? Втора точка – съгласие Сопота, колеги, разглеждаме. Разглеждана е 

в комисии. Няма нищо отбелязано като въпроси. Ще имаме ли сега? Тъй като не виждам, 

ще преминем в режим на поименно гласуване с така направеното по точка втора да станат 

решение:    

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ЗА 
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   Гласували: 12 

   За: 12  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! С 12 „за“ втора точка се приема.“ 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 485 
 

Относно: Даване на съгласие за придобиване на безвъзмездно и безсрочно право на 

строеж върху поземлен имот с пл. № 149, по плана на с. Сопота, общ. Рудозем за 

изграждане на подпорна стена свързана с обект: „Аварийно възстановяване на свлечен 

участък на главната улица в с. Сопота” – II – ри етап, община Рудозем, обл. Смолян. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

82/12.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 34, ал. 1 от ЗОС  

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

        1. Дава съгласие Община Рудозем да придобие безвъзмездно и безсрочно право на 

строеж от Елина Феритова Билял, с ЕГН 9808246038 върху поземлен имот с пл. № 149, с 

площ 493 кв.м. по кадастралния план на с. Сопота, общ. Рудозем, при граници на имота: 

изток- имот на Хилми Рифадов Моллов, запад – път, север – имот на Велко Асенов 

Димитров и дере, юг – път, за изграждане на подпорна стена с площ 10 кв.м., съгласно 

издадена виза за проектиране от 06.10.2022 г. във връзка с обект: „Аварийно 

възстановяване на свлечен участък на главната улица в с. Сопота” – II – ри етап, община 

Рудозем, обл. Смолян.  

       2. Възлага на Kмета на община Рудозем да сключи договор за учредяване на 

безвъзмездно и безсрочно право на строеж. 

 

    

 

По трета точка от дневния ред   

 

Д-р Янков: „Точка трета от днешното заседание. Отдаване под наем на имот – 

публична общинска собственост. Отново е разглеждана в комисии. Отново е положително 

становище без отбелязани въпроси. Колеги ще имаме ли сега? Не виждам. Две са 

проектопредложенията по точка трета да станат решения в режим на поименно гласуване: 

      

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 12  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Благодаря Ви, колеги! Трета точка с 12 „За” се приема. 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 486 
 

 

Относно: Отдаване под наем на имот – публична общинска собственост 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

81/24.04.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 14 ал.7 от Закона за общинската собственост  

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

1.Общински съвет – Рудозем взема решение за провеждане на търг за отдаване под наем 

за срок от 10 години на недвижим имот – публична общинска собственост, представляващ 

15,00 кв. м. подпокривна площ и 75,00 кв. м. покривна площ в масивна сграда, находяща 

се на  ул. “България” №13, град Рудозем – Дом на културата при месечен наем от 126,00 

лв. с включен ДДС. 

 

2.Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за отдаване на имота под наем чрез 

публично оповестен търг с тайно наддаване съгласно Глава VІ от Наредбата за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти – общинска собственост на Общински 

съвет – Рудозем. 

 

 

 

 

 

 

 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ЗА 
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По четвърта точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Четвърта точка от днешното заседание. Отстъпено право на строеж в 

общински имот. Докладната е разглеждана отново в комисии. Отбелязани „за” нейното 

приемане. Въпроси няма. Ще имаме ли тук, колеги? Не виждам. Три са 

проектопредложенията по точката трета, за да станат решения – четвърта извинявам се, 

колеги! Три са проектопредложенията да станат решения, за да станат решения в режим 

на поименно гласуване. По точка трета са три проекторешенията.” 

Д-р Пехливанов го поправи: „Четвърта, докторе!” 

Д-р Янков: „Не съм на фокус нещо! Друг път няма да ми барате колеги папката! Вие 

ми размествате дневния ред и за това!” 

Г-н Малеков го подсети: „Отстъпено право на строеж” 

Д-р Янков: „Да! Тази докладна разглеждаме. Отстъпваме право на строеж в 

общински имот. Проектопредложенията по точката са три. И за да станат решения в 

режим на поименно гласуване: 

    

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 12  

   Против: 0 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ЗА 
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   Въздържали се: 0 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! С 12 „за” точка четвърта се приема! 

И още веднъж колеги, тази папка си е моята! Не давам на никой повече да я пипа, 

защото ми я размествате!” 

Д-р Пехливанов: „Докторе, извинявайте! Аз пипах последно! Признавам си! „ 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 487 

 

Относно: Отстъпване право на строеж върху общински имоти с идентификатор 

63207.502.259 и 63207.502.258, за който са отредени съответно УПИ VІІІ, кв.44 и УПИ 

ІХ, кв.44  по плана на гр. Рудозем за изграждане на енергиен обект 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

83/12.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.37, ал.1 от ЗОС и чл.43. ал.1от 

НПУРОИ  

След проведено поименно гласуване 
 

РЕШИ: 
 

            1. Общински съвет приема оценката на лицензирания оценител.  

2. Да се извърши разпореждане чрез публичен търг с тайно наддаване с недвижим 

имот – частна общинска собственост чрез учредяване право на строеж със срок 25 години, 

както следва : 

N 

по 

Ре

д 

Населено 

Място/ гр. с. 

/ 

Кв. ,УПИ 

Петно 

Площ 

/кв. м/ 

Минимална 

тръжна цена/лв./ 

1 гр. Рудозем 
УПИ VІІІ, кв.44  с идентификатор 

63207.502.259 - за енергиен обект 
23074 297 654,60 

2 гр. Рудозем 
УПИ ІХ, кв.44  с идентификатор 

63207.502.258 -за енергиен обект 
32000 412 800,00 

3. Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за разпореждане с 

недвижимите общински имоти по т.1 чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на 

Глава VІ от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество на Общински съвет – Рудозем в съответствие с условията по т.2. 

 

 

По пета точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Колеги, продължавам с пета точка от днешното заседание. Приемане на 

отчет за изпълнението на бюджета в периода 01.01.2020…. 

Г-жа Хава Кехайова го прекъсна: „Започваме да мислим, че е тенденциозно.” 

Общинските съветници го поправиха с думите: „Допълнение на Годишната 

програма” 

Д-р Янков: „Допълнение на Годишната, уважаеми колеги,  разглеждаме Допълване 

на Годишната програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост. 

Пета точка е разглеждана на всички комисии. Положително становище. Колеги, ще имаме 
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ли въпроси към нея? Не виждам. В режим на поименно гласуване с така направените 

проектопредложения по точка пета да станат решения: 

    

 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 8  

   Против: 0 

   Въздържали се: 4 

 

Колеги, сега ще имаме казус защото не знам по тази точка дали ми трябват 9”за” или 

с обикновено мнозинство се приема.  

Д-р Пехливанов го попита: „За Годишната програма ли?” 

Д-р Янков отговори: „За Годишната програма – да!” 

Д-р Пехливанов: „Не знам!” 

Г-н Радо Топалски предложи: „Нека да прегласуваме!” 

Г-жа Данка Чакърова попита: „Годишната програма ли гласуваме?” 

Д-р Янков: „Годишната програма гласуваме!” 

Г-жа Кехайова: „Точка пета гласуваме в момента.” 

Д-р Янков: „Колеги, ред в залата! Имаме объркване. Току що гласувахме точка пета. 

Попълване на Годишната програма за управление  и разпореждане с имоти общинска 

собственост. Г-жа Чакърова, заповядайте!” 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 
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Г-жа Чакърова: „Уважаеми г-н Председател, колеги, моля за извинение поне аз 

малко инерционно гласувах, за това моля да се прегласува точката!” 

Д- Янков: „Искате да прегласуваме точката?” 

Г-жа Чакърова потвърди: „Да!” 

Д-р Янков: „Уважаеми колеги в режим на прегласуване на точка пета на днешното 

заседание сме, а именно Допълване на Годишната програма за управление и разпореждане 

с имоти общинска собственост: 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 12  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Благодаря Ви, колеги! С 12 „за” с точка пета приключихме. С 12 „за” тя е приета. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 488 

Относно: Допълнение на Годишната програма за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост в Община Рудозем за 2023 г. 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ЗА 
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Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

84/15.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация във връзка с чл.8 ал.9 от ЗОС  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

              Общински съвет-Рудозем актуализира Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти-общинска собственост в община Рудозем за 2022 г. както следва: 

 

1.В ТОЧКА ІІІ,БУКВА В УПИ В КОИТО ОБЩИНАТА ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА  

УЧРЕДИ ВЕЩНИ ПРАВА  СЕ ДОБАВЯ  : 

 

N 

по 

Ред 

Местонахождение 

на имота 

Площ 

М2 

 

1. 
УПИ VІІІ, кв.44  с идентификатор 63207.502.259 - за 

енергиен обект  гр.Рудозем 
23074 

2. 
УПИ ІХ, кв.44  с идентификатор 63207.502.258 -за 

енергиен обект 
32000 

 

 

2.В ТОЧКА V, ИМОТИ КОИТО ОБЩИНАТА ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА ПРИДОБИЕ СЕ 

ДОБАВЯ   

N 

по 

Ред 

Местонахождение 

на имота 

Площ 

/м 2/ 

1 

Безвъзмездно ОПС върху част от поземлен имот с пл. 

№ 149 с. Сопотот-във връзка с обект „ Аварийно 

възстановяване на свлечен участък на главната улица в 

с. Сопота” – II – ри етап, общ. Рудозем, обл. Смолян. 

10 

 

 

 

По шеста точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Сега сме с точка шеста от днешното заседание. Приемане на отчета за 

изпълнение на бюджета за периода 01.01.22 до 31.12.22 година. Самата точка е 

разглеждана в комисиите. Имам положително становище за нейното приемане. Сега 

колеги, ще имаме ли въпроси към докладната? Не виждам. Ще преминем в режим на 

поименно гласуване с така направеното проектопредложение по точка шеста.  Приема 

отчет за изпълнение на бюджета към 31.12.22 г. съгласно положените документи.  
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 8  

   Против: 0 

   Въздържали се: 4 

Благодаря Ви, колеги! С 8 „за” и 4”въздържали се” точката не се приема. 

 

Няма решение 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка седма от днешното заседание.“ 

Д-р Пехливанов: „Ако позволите точка едно изречение?” 

Д-р Янков: „Заповядайте, г-н Кмете!” 

Д-р Пехливанов: „Г-н Председател аз просто се забавлявам! Защото не знам как да го 

нарека? Дали ще се приеме отчета или няма да се приеме не е фатално. Аз ще го внеса на 

следващата сесия отново все пак, защото това е един от най-добрите отчети, които 

Община Рудозем е виждала за последните години. Изпълнение на приходите; Намаляване 

на просрочени задължения; Намаляване на задължения, но това е друга тема.  

Само да кажа, че отчета е заверен, вчера получих доклада ми го връчиха. Отчета е 

заверен без абсолютно никаква забележка от сметна палата. Благодаря!“ 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 
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По седма точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „И аз благодаря! Колеги, преминаваме към точка седма от днешното 

заседание. Актуализация и допълнение на Инвестиционната програма. Отново ми е 

отбелязано, че е разглеждана в комисии с положително становище. Въпроси ще имаме ли 

към нея колеги? Не виждам колеги, които имат желание да се включат. Ще преминем в 

режим на поименно гласуване с така направените две проектопредложения по точка седма 

…“ 

Д-р Пехливанов го прекъсна: „Искам да дам пояснения за протокола.“ 

Д-р Янков: „Заповядайте г-н Кмете!“ 

Д-р Пехливанов: „Благодаря! Взимам думата само, за да може да се впише 

пояснението в протокола.  

Става въпрос за две неща, които са различни сами по себе си. Едното е включване в 

Капиталовата програма на Общината на 4 000 лв. за закупуване на климатик за Дневния 

център за деца и младежи с увреждания. Тъй като единия изгоря и не подлежи на ремонт, 

а разхода е за сметка на техния бюджет.  

Второто е – миналата седмица в петък АПИ има одобрение за още две отсечки в 

Рудозем, които да бъдат преасфалтирани. Това са отсечките от ул. „Хан Аспарух“ от 

кръстовището на „ДСК“ до „Петрол“. И отсечката от кръстовището пред църквата до 

началото на пътя за Смилян, до където е новия асфалт. Като в тези две отсечки има 

необходимост преди да мине асфалтирането да бъдат извършени корекции на бордюри и 

тротоари. Ако е необходимо мога да изпадна в подробности. Повечето общински 

съветници бяха на комисиите, където давах подробни разяснения и срещнахме разбиране 

това да се случи. Надявам се, че Общинския съвет ще го подкрепи, защото в противен 

случай инвестицията на АПИ няма да се случи. Благодаря, г-н Председател!“ 

Д-р Янков: „Аз благодаря! В режим на поименно гласуване с така направените две 

проектопредложения по точка седма да станат решения:“ 

    

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 12  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

   Благодаря Ви, колеги! С 12 „за” точката седма се приема. 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 488 

   
Относно: Актуализация-допълнение на Инвестиционната програма  на  Община Рудозем 

за 2023 г. и извършване на текущи ремонти на ул.“Хан Аспарух“ гр. Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

87/18.05.2023 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал.1, т. 6 от ЗМСМА, чл.124, ал. 2 и чл.127, ал.2 от 

ЗПФ 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Общински съвет-Рудозем одобрява: 

 

1. Включването в Инвестиционната програма, в частта „Капиталови разходи” на Община 

Рудозем за 2023 г. закупуване на климатик за ДЦДМУ на стойност 4000 лв. 

 

2. Извършването на текущ ремонт на тротоари и бордюри на улица „Хан Аспарух“ гр. 

Рудозем на стойност 59 900 лв. 

 

 

По осма точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Точка осма и последна от днешното заседание, колеги. Получено е 

писмо от Министерство на финансите. Виждам, че е разглеждано в комисии. С 

положително становище сме по докладната. Въпроси ще имаме ли към точката, колеги? 

Не виждам. Отново пояснение искате?“ 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ЗА 
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Д-р Янков: „Отново кратко пояснение за протокола. Категорично още към 31 март 

нищо това, което от Министерство на финансите са записали като основание не е 

налично. Вчера имахме разговор със служители от министерството. Те признаха, че де 

факто ние наистина ние сме си подобрили драматично финансовото положение от 

началото на годината, но основанието за прескачане на третия показател, който ни бута в 

тази посока е изцяло законодателен. И се дължи в разминаването в няколко закона. Закона 

за ДДС задължава всяка фирма в тридневен срок след приемане на работа да пусне 

фактура. По проектите, които са за водопровода на вътрешната водопроводна мрежа на 

Елховец и довеждащия на Рудозем. Ние получихме само данъчната основа от 

Министерство на регионалното развитие, а три месеца по-късно получихме средствата за 

ДДС от НАП. И тогава сме ги разплатили. За този период този показател за задълженията 

надскача допустимата законова граница и поради тази причина е писмото на 

Министерство на финансите. Към началото на годината, както е описано в докладната 

вече е занулен погасен изцяло безлихвения заем, който се оказа не толкова безлихвен от 

Министерството на финансите. И драстично са намалени просрочените задължения на 

Община Рудозем в докладната ги виждате. Общите задължения са намалели с 900 000 лв. 

приблизително. А просрочените с 1 500 000 и нещо. Което означава, че и към 31 март и 

към настоящия момент е още по-добре ситуацията. Не са на лице никакви основания. И 

съветът на госпожата от Министерство на финансите беше „ми ние няма какво да 

направим. Пуснете го до Общински съвет, а пък те трябва да отхвърлят защото не са 

налице основанията. „ 

Д-р Янков: „Колеги, ще имаме ли допълнителни въпроси към докладната? Нещо 

неясно? Ще преминем в режим на поименно гласуване с така направеното 

проектопредложение: Общински съвет – Рудозем не открива процедура по финансово 

оздравяване на Община Рудозем, поради отпадане на обстоятелства, основаващи 

процедурата по финансово оздравяване. В режим на  поименно гласуване: 

    

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

3. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

4. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

5. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

6. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

7. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

8. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 12 

   Гласували: 12 

   За: 8  

   Против: 0 

   Въздържали се: 4 

Благодаря Ви, колеги! С 8 „за” и 4”въздържали се” решението не се приема. 

 

Няма решение 

 

   Д-р Янков: „Не знам какви последствия от това нещо ще има от тук насетне. Поради 

изчерпване на дневния на днешното заседание го закривам.  

И благодаря на всички за Вашето участие! 

 

  

 

Председател на Об. С: ..........П.......... 

                                                                                                   /Д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

 

Техн. секретар: .……П…...                                                                                                

                                       /Даниела Хаджиева/ 

 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

12. ИВО ВИКТОРОВО СИРАКОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 


